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衡水体高中作文范文 第一篇
hard is of great importance, while relaxing duly is also necessary. Only when we strike a balance between work and leisure, can we boost the efficiency to the greatest extent.
努力学习固然重要，同时适当的放松也很有必要。只有劳逸结合才能创造最大的效率。
2. Compared with sitting in front of a TV screen for hours, reading for pleasure is a much better way of enriching one’s experience.
相比在电视机前一坐就几个钟头，愉悦式的阅读可以更能丰富一个人的体验。
3. People who spend more time with their families are usually healthier and happier.
那些花更多时间和家人在一起的人通常会更健康更幸福。
4. According to a recent survey, four million people die each year from diseases linked to smoking.
依照最近的一项调查，每年有4，000，000人死于与吸烟有关的疾病。
5. Many experts point out that physical exercise contributes directly to a person’s physical fitness.
许多专家指出体育锻炼直接有助于身体健康。
bicycle contributes greatly to people’s physical fitness as well as easing traffic jams.
使用自行车有助于人们的身体健康，并可以极大的缓解交通阻塞。
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Dear Sir/Madam,
I’m Li Hua, an exchange student from China during this summer vacation. I’m delighted to learn that volunteer students are wanted for a Chinese painting exhibition to be held in the local art gallery. Now I’m writing to apply for the position.
The reasons for my application are as follows. First of all, having been exposed to foreign teachers since a young age, I can communicate freely with others in English. What’s more, years of being monitor makes me a brilliant organizer, which will help a lot to keep the exhibition in order. The most important factor is that my related knowledge will undoubtedly help the audience learn more about the unique Chinese art form.
All in all, my sense of responsibility will make me a qualified volunteer. I’d appreciate it if you could take my application into consideration.
Yours,
Li Hua
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When a variety of problems plague the information systems, the critical importance of information security becomes the focus of people\'s concern.
It does deserve the unprecedented emphasis.
It is widely accepted that information security, to some extent, outweighs other spheres in the field of information. So the related authorities, enterprises, institutions and organizations place the high priority on it.
Information Security concerns a range of problems- information interception, loss, damage etc. Business and military information leakage will have an devastating impact.
For the information owners and monitors, they must drive their efforts to enhance the security protection and maintenance. For example, a strict control over the access to the secret data shouldn\'t be absent.
The network and software provider should take a set of tailored protection measures targeting different computer crimes.
The security issues should be also considered at the legislative level, so we are clamoring for a law designed to clamp down on various cyber crimes.
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1.书写规范 卷面整洁
高考作文除了积累好的句型和写作优秀模板外，还要注意书写规范和卷面整洁，先来欣赏下我的学生写的模范作文吧。自从衡水体火了之后，因其规范规范工整的特性，很多学校都开始进行衡水体书写的训练，具体的练习方法可以参考电子科大出版的《学习型字帖英语规范书写字帖》里的写法指导和高考优秀范文格式。
2.字数写够。（老师看到字迹工整，字数够的作文，心里会马上把分数定位在18分，也就是及格分数，然后再读一遍作文，即使读的过程中发现有错误，最后的分数也不会比18分低很多）
3.作文题目中若给出了作文主要内容并用.点或者用表格写了出来。写出的作文中一定要包括这题目中提到的所有的要点，因为在制定评分规则的时候会把总分平均分给这几个要点，如果文中没有提到某个要点，那么相应的这个要点的分就不能得，最后的得分自然也就低一些。
4.关于作文的具体内容。尽量使用有把握的单词和句子，稳中求胜。如遇到不会说的单词会句子，想办法换个说法把意思表达出来，切忌自己造新词或者乱搭配，这样会闹笑话，弄巧成拙。
5.学会分段，平时写作文大多数同学一段到底，作文最好分三段，这样会显得作文有条理，错落有致，并且看上去作文的字数要多一些。
6.要有时态和语态的意识。不能通篇全都是一个时态，或者根本没有时态，时态是英语最基本的语法，也是高考作文的一个重要评分标准。英语是一个惯用被动语态的语言，不妨在文中加入几个被动语态的句子，为作文增加光彩。
7.避免低级错误：每句话的首字母大写，人名、地名首字母大写；每段开头空出4个字符的位置；主谓一致（切忌出现I is, he are, they was等类似错误）；动词跟时态一致（如He like teaching us等）；名词单复数（名词数量大于1时，一定要用复数形式）；不定冠词（可数名词单数前一定要用a或者an）。
8.多背范文，多记一些名言警句，并想办法合适得用到作文中去。记一些万能的开头结尾的公式。
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1. No one can deny the fact that a person’s education is the most important aspect of his life.
没有人能否认：教育是人生最重要的一个方面。
2. We live in a world where knowledge is accumulated by multiplying and at the same time it becomes more and more specialized.
我们生活在一个知识快速增加并在同时变得更加专业化的世界里。
3. A large number of people tend to live under the illusion that finishing school means completing education. It is obvious that people ignore the fact that education is a lifelong process.
许多人都存在这样一个误解：离开学校就意味着结束了教育。显然，人们忽视了教育是一个终身的过程这个事实。
4. To gain knowledge from various fields is beneficial for students to observe the world from the different angles.
从不同的领域获得知识有利于学生从不同的角度观察世界。
5. In order to promote students’ comprehensive competence, they need both to broaden their knowledge base by continuous studying and to accumulate experience through actively participating in extracurricular activities.
为了提升自己的综合能力，学生们既要通过不断地学习来扩大知识储备又要积极参与课外活动来积累经验。
6. Finally, a college degree can not only provide more choices and higher salaries, but also offer access to promising jobs.
最后，大学文凭不仅能够提供更多的机会和更高的薪水，还能使人得到前途光明的职位。
语法点：平行结构
7. People should pay more attention to the education of children because they will play a very significant ( important) part (role) in the future of our country.
人们应该增加对儿童教育的关注，因为他们会在祖国的未来扮演重要的角色。
8. Nothing is more important than to receive education.
没有什么比接受教育更重要的事了。
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1. During the process of traveling, inpiduals are likely to get rid of the daily grind temporarily, devoted to a sheer pleasure of the closeness to nature.
在旅游的过程中，人们能够暂时摆脱日常生活中琐碎的事物，全身心地投入到自然美景的享受中。
2. I deem that watching foreign movies or TV programs is beneficial to broadening the understanding of the world, both for adults and children.
我认为观看外国电影或电视节目能拓宽大人和孩子对世界的了解。
3. The scenes in computer games are extremely vivid, many of which are impossible for us to experience personally. Thus, computer games contribute to adding much flavor to our daily life.
电脑游戏当中的场景设计非常生动形象，其中很多都是我们不可能亲身经历的，因此电脑游戏可以为我们的生活增添不少情调。
4. Apart from providing sheer enjoyment, taking art and music classes provides one with the opportunity to escape the daily pressures of life.
上艺术和音乐课除了带给一个人纯粹的享受之外，还提供了机会以逃避日常生活的压力。
5. One of the good things about comic books is that they can serve the purpose of keeping the children occupied during the journey.
漫画书的好处之一就是让孩子在旅行时有事可做。
6. When children take part in sport games just for fun, they will gain pleasure from them and cultivate friendship with others and a sense of cooperation.
当孩子们为了娱乐而参与体育运动的时候，他们可以从中获得快乐，与他人建立友谊，并能树立良好的团队协作精神。
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【语文字体】合理的顺序楷书起步再过渡，要内化为自己的字体 真正改变，写得好且快是需要毅力和时间的，需要每天练，每次作业都当成练字…要内化成自己的。只要写汉字就要认真写……感觉只要不是字丑得人神共愤就没有必要花大时间练了，写大写清楚即可。
【英文字体】可以说看完这篇文章5min就速成？？ 原理是这样的，看一眼这个表情，●ε●，你是不是就会画了？英语字体也是这样啊，26个小图案而已！！而且每个图案还有相同之处…因此，so easy。
当然内容也重要，但不管内容多好，字丑一定只有10分出头，不相信尽管拿自己高考赌？？平常老师改卷可以说会手下留情的 ，都是自己的学生就算低也不会真的只给八九分。
首先声明个人其实不推崇衡水体，什么要求多粗的笔啊，乍见之欢…久处甚厌！！根本不想练啊！！而且细看其实不是很好看…最重要的是整齐~
最建议手写印刷体！就是那种小学刚学英语时老师要求你练的，小学时期都能写好的，现在当然没问题啊。
圆体花体当然好看了，但这也是最不适合高考的。因为很难看懂！太花哨了，就几十秒谁去仔细给你看？？所以字体才是能否上20分的关键。
但有些人的字体是很好看的，带着个人特色，俊秀，甚至苍劲有力,这个时候就没必要非得改成什么手写印刷体衡水体了…就是说王羲之的字固然好看，但是你几乎是不可能练成的，所以一般学校会推广衡水体，手写印刷体而不拿那种个性非常强的字做推广，可这并不代表你的字不好看！！但要让美丽又有个性的字适合高考，就要整齐整齐整齐…
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